

Title (en)

Device for packaging a garment, especially for sending or carrying the garment.

Title (de)

Vorrichtung zum Verpacken von Kleidung, insbesondere zum Versand oder Transport von Kleidung.

Title (fr)

Dispositif de conditionnement d'un vêtement, notamment pour son expédition ou son transport.

Publication

EP 0414612 A1 19910227 (FR)

Application

EP 90402340 A 19900822

Priority

FR 8911221 A 19890824

Abstract (en)

This is a packaging device comprising a relatively flat container (2) of rectangular parallelepipedic shape with a bottom and four vertical side walls of which one (12) is pliable about its rectilinear base (4), a cover (3) folding about the upper edge (11) of the pliable wall of the container and a coat-hanger (5) fixed in the container in the proximity of the wall of this container which is most distant from its pliable wall. This device furthermore comprises, on the one hand, a cardboard roller (7) whose diameter (D) is greater than half of the height (H) of the container and less than that height and, on the other hand, formed in the inside face of each of the two walls of the container, adjacent to its pliable wall and in the proximity of the latter, a U-shaped notch (8, 9) opening in the upward direction and capable of receiving in a joining and easily removable manner one of the two ends of the cardboard roller (7). <IMAGE>

Abstract (fr)

Il s'agit d'un dispositif de conditionnement comprenant un bac (2) en forme de parallélépipède rectangle relativement plat avec un fond et quatre parois latérales verticales dont une (12) pliable autour de sa base rectiligne (4), un couvercle (3) pliant autour de la tranche supérieure (11) de la paroi pliable du bac et un cintre (5) fixé dans le bac à proximité de la paroi, de ce bac, la plus éloignée de sa paroi pliable. Ce dispositif comprend en outre, d'une part, un rouleau en carton (7) dont le diamètre (D) est supérieur à la moitié de la hauteur (H) du bac et inférieur à cette hauteur et, d'autre part, formée dans la face interne de chacune des deux parois, du bac, contiguës à sa paroi pliable, à proximité de cette dernière, une encoche en U (8,9) ouverte vers le haut et propre à recevoir de façon jointive et facilement amovible l'une des deux extrémités du rouleau en carton (7).

IPC 1-7

A45C 5/12

IPC 8 full level

A45C 13/03 (2006.01)

CPC (source: EP)

A45C 13/03 (2013.01)

Citation (search report)

- [X] DE 804347 C 19510419 - ARNOLD HERPE
- [X] FR 943895 A 19490321 - BAGAJAVION
- [X] US 1954607 A 19340410 - HENRY WHEARY GEORGE, et al
- [A] US 2597904 A 19520527 - SIMONSEN PETER H
- [A] US 2163116 A 19390620 - HARRY DERMAN

Cited by

DE10033473C2; AT166U1; EP3524101A4; US5732817A; US5535880A; US5398807A; US5458239A; WO0203827A2

Designated contracting state (EPC)

AT BE DE ES FR IT LU NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0414612 A1 19910227; FR 2651213 A1 19910301; FR 2651213 B1 19920124

DOCDB simple family (application)

EP 90402340 A 19900822; FR 8911221 A 19890824